
	LABOR DAY HOLIDAY & REMINDER  April 26th, 2018

	Dear parents,                                                                                          April 26th, 2018
Reminder about May 1st, Labor Day "holiday" closure, the school will close from/to/including April 28th to May 1st.
Dear parents, we would like to wish everyone a nice extended weekend and a pleasant Labor Day Holiday (May holiday). 
We kindly remind you the school will be closed from/to including April 28th - May 1st and we look forward to greet everyone back on Wednesday, May 2nd.

What is Labor Day / May Day? It is a public holiday usually celebrated on May 1st. May Day is an ancient northern hemisphere spring festival. It is also a traditional spring holiday in many various cultures. Dances, singing, and cake are usually part of the celebrations that the day includes, as well as flower display's. In the late 19th century, May Day was chosen as the date for International Workers' Day by the Socialists and Communists of the Second International to commemorate the Haymarket affair in Chicago, where workers demonstrated for a shorter 8 hour work day.

___________________________________________________________
Weather: At the time of writing April 28th promises sunshine, April 29th rain showers and April 30th & May 1st partly cloudy. Temperatures between 17 - 29 degrees Celsius.
_________________________________________________________________

We sincerely hope you will enjoy the labor holiday! Try not to work, unless you must. :)

See you back on Wednesday, May 2nd
Sincerely, Bayside kindergarten, April 24th, 2018
亲爱的家长，
关于五一劳动节放假的通知：幼儿园于4月28日至5月1日放假三天。
亲爱的家长，祝您欢乐地渡过五一小长假。
在此我们温馨提示您，学校将会于4月28日至5月1日放假关闭，于5月2日返校。
什么是五一劳动节？五一劳动节是国家法定节假日，通常于5月1日庆祝，是起源于北半球国家的春天的节日。在许多不同的文化中，也是一个传统的春天的节日。当天通常人们载歌载舞，品尝美味的饼干和蛋糕，还可以观赏美丽的鲜花。在十九世纪末，第二国际把五一节被选为国际劳动节，以此预告八小时工作制的开始。
小长假天气情况：4月28日晴，4月29日小雨，4月30日与5月1日多云。温度17至29摄氏度。
希望大家度过一个欢乐的小长假！放松自己！
5月2日周三见！
新纽顿玲珑湾幼儿园
2018年4月24日
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